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Geachte raadsleden, 
 
Hierbij beantwoorden wij de schriftelijke vragen die door de raadsleden F. van Aarle (LT) en A. Zouridis 
(CDA) zijn gesteld op grond van het Reglement van Orde gemeenteraad Tilburg 2023-1. De vragen gaan 
over open zwemwater en zijn ontvangen op 20 maart 2024. 
 
Vraag 1 
Is het college bekend met de lijst van de provincie die op 12 februari 2024 is gepubliceerd, met daarin 
de geschikte locaties voor open zwemwater?  

Antwoord 1 
Ja, het college is bekend met het Besluit Functietoekenning zwemwater en aanwijzing 
zwemwaterlocaties 2024.  
 

Vraag 2 
Heeft het college vernomen dat voor Tilburg hier alleen de locatie Rauwbraken in Berkel-Enschot tussen 
staat? 

Antwoord 2 
Ja, het klopt dat voor Tilburg alleen voor de locatie Rauwbraken in Berkel-Enschot de functie 
zwemwater is toegekend.  
 

Vraag 3 
Hoe reflecteert het college op deze lijst? 

Antwoord 3 
Wij zijn blij dat binnen onze gemeente er een plek is waar inwoners kunnen genieten van natuurwater. 
Wij constateren met u dat dit momenteel de enige plek is binnen de gemeentegrens en onderzoeken 
daarom ook of er nog andere geschikte plekken zijn. In de nabijheid van onze gemeente zien wij op de 
lijst met zwemwaterlocaties ’t Zand in Alphen, de Beekse Bergen in Hilvarenbeek, het Blauwe Meer in 
Loon op Zand en het Baksche Ven en het Staalbergven in Oisterwijk.  
 

Vraag 4 
Nu de bereidheid van de provincie er is om open zwemwater te creëren in de gemeente, wat houdt het 
college tegen dit z.s.m. te realiseren? 

Antwoord 4 
We laten op dit moment een onderzoek uitvoeren naar waar, op welke wijze en onder welke 
voorwaarden open zwemwater binnen de gemeentegrens gerealiseerd kan worden. Veiligheid staat 
hierbij voorop en daarom hebben we in de laatste twee zwemseizoenen op verschillende plaatsen 
onderzoek naar de waterkwaliteit laten uitvoeren. Onderzoek naar de waterkwaliteit is echter niet 
voldoende om een goed oordeel te kunnen vellen; we kijken vanuit breder perspectief. Te beginnen met 
het onderzoeken van de impact van het een zwemlocatie voor de omwonenden. Hoe aantrekkelijker het 



gebied als zwemlocatie, hoe groter de impact op de leefomgeving. Dat vraagt om het verkennen van 
verschillende scenario’s en een plan voor het beheer van een locatie en het voorkomen van overlast. 
We laten ook onderzoek doen naar de impact van een zwemwaterlocatie voor natuur in en om de 
plassen en kijkt naar de bereikbaarheid en mogelijkheid voor parkeren in het gebied. Ook kijken wij 
breder naar hoe een zwemlocatie zich verhoudt tot andere plannen en ontwikkelingen in het gebied. 
Noodzakelijke aanpassingen en beheer van een zwemlocatie zullen financiële consequenties hebben. 
Ook dat wordt onderzocht. 
 

Vraag 5 
Heeft het college momenteel een vraag uitstaan bij het waterschap voor een onderzoek naar geschikt 
open zwemwater, of is dit in de afgelopen 3 jaar gedaan?  a. Zo ja, wanneer is dit gedaan? Bij welk 
waterschap? En wat is de stand van zaken hiervan?  b. Zo nee, waarom niet? 

Antwoord 5 
In 2022 en 2023 heeft het college op verschillende plaatsen onderzoek laten uitvoeren naar de kwaliteit 
van het water. We staan hiervoor in contact met de Omgevingsdienst Zuid-Oost Brabant die namens de 
provincie toeziet op veiligheid, hygiëne en waterkwaliteit van zwemwater in de provincie. Wij schakelen 
samen met de Omgevingsdienst met Waterschap De Dommel en Waterschap Brabantse Delta. De 
resultaten van de onderzoeken die in 2022 en 2023 zijn uitgevoerd hebben nog onvoldoende 
meetgegevens opgeleverd voor een goed oordeel over de waterkwaliteit en om een formeel traject 
voor de aanwijzing als openbaar zwemwater te starten. 
 

Vraag 6 
U heeft aangegeven in vragen die we in 2023 stelden dat u medio 2024 meer duidelijkheid zou hebben 
over geschikte locaties. Wat is de actuele stand van zaken? 

Antwoord 6 
Het onderzoek naar de mogelijkheden, onmogelijkheden en randvoorwaarden van potentiële 
zwemlocaties loopt nog. Rond de zomer 2024 weten wij meer en willen we uw raad hierover informeren 
alsmede over het vervolgproces. Sowieso zal komend zwemseizoen nog vervolgonderzoek plaatsvinden 
naar de waterkwaliteit en zal volgens het Protocol Aanwijzing Zwemwater nader extern onderzoek naar 
de veiligheid moeten plaatsvinden.  
 
 
Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Het college, 
 
 
 
mr. A. van Berckel, MBA drs. Th.L.N. Weterings 
gemeentesecretaris burgemeester 


